
Osnovna škola Antuna Mihanovića 

Dubečka 5, Zagreb 

Tel: 01 29 24 862, 29 24 863 

E-mail: ured@os-amihanovica-zg.skole.hr 

www.os-amihanovica-zg.skole.hr 

KLASA: 077-04/22-01/01    

UR.BROJ: 251- 133/01-22-15 

U Zagrebu, 22. ožujka 2022. godine 

 

ZAKLJUČCI 

15. sjednice  

Školskog odbora Osnovne škole Antuna Mihanovića 

u srijedu 22. ožujka 2022. godine u 18,45 sati  

u prostorijama Škole 

Prisutni članovi Školskog odbora: 

1. Renata Gredelj – iz reda radnika/Skup radnika 

2. Ivana Žigman – iz reda Učiteljskog vijeća 

3. Mirjana Džambo Šporec – iz reda Učiteljskog vijeća (M.Dž.Š.) 

4. Paško Bare - iz reda Vijeća roditelja (P.B) 

5. Dario Marić – iz Vijeća MO Dubec (D.M.) 

6. Maja Vugrinec Lukavec – predstavnica Osnivača (M.V.L.) 

 

Ostali prisutni:  

1. Sanja Pušelja, tajnica Škole (S.P.) 

2. Beatrica Šurbek, ravnateljica Škole 

Opravdano odsutni: 

1. Vesna Matijević Knez 

 

Na zahtjev B.Š. sjednica se ne snima tonski. 

Utvrđeno je da postoji kvorum. 

Predsjednica Školskog odbora Renata Gredelj otvara sjednicu i predlaže  

 

Dnevni red: 

1. Verifikacija zapisnika 14. sjednice Školskog odbora 

2. Davanje u zakup školskog prostora 

3. Razno 

 

R.G. izvještava prisutne da gospođa Vesna Matijević Knez neće biti prisutna te da se ispričala 

prije sjednice zbog obaveza na radnom mjestu (rad u poslijepodnevnoj smjeni) 

Zaključak: 

Dnevni red 15. sjednice Školskog odbora jednoglasno je prihvaćen. 

mailto:ured@os-amihanovica-zg.skole.hr
http://www.os-amihanovica-zg.skole.hr/


 

Ad. 1.) 
Predsjednica prelazi na prvu točku dnevnog reda, Verifikacija zapisnika 14. sjednice Školskog 

odbora 

 

Nakon provedene rasprave u okviru ove točke, Školski odbor donosi sljedeći 

Zaključak:  

Zapisnik je jednoglasno prihvaćen uz napomenu da se u točku 4. doda da su zaposlenici 

koji imaju ove godine pravo na sistematski pregled prema Kolektivnom ugovoru većinom 

glasova, 11 naprema 9, između Poliklinike Affidea i Poliklinike Findri-Guštek, odabrali 

Polikliniku Findri-Guštek. 

 

Ad. 2.) 

Predsjednica prelazi na drugu točku dnevnog reda, Davanje u zakup školskog prostora 

 

Nakon provedene rasprave u okviru ove točke, Školski odbor donosi sljedeći 

Zaključak:  

ŠO je jednoglasno dao suglasnost za potpisivanjem UGOVOR o davanju na privremeno 

korištenje školskog prostora 

 

Ad.3) 

Predsjednica prelazi na treću točku dnevnog reda, Razno 

Sve rasprave u okviru ove točke nalaze se u zapisniku 15.sjednice. 

 

D.M. je predao članovima ŠO Zahtjev za korištenjem školskog igrališta za potrebe 

manifestacije „Dani Dupca 2022.“ i rekao da je prethodno informirao ravnateljicu o istom i 

pitao može li taj Zahtjev putem maila poslati članovima ŠO. Rekao je da je ravnateljica 

odgovorila da Zahtjev donese izravno na sjednicu. 

RG je rekla da Mjesni odbor traži privremeno korištenje školskog igrališta i prostora ispred 

škole zbog održavanja malonogometnog turnira humanitarnog karaktera, te da je 2019. na takav 

način turnir već bio održan, a sredstva su donirana obiteljima u Dupcu koja su imala socijalne 

probleme. 

Izbor za „Vau vau najboljeg psa Dupca“ bit će u parku za pse, a teniski klub Futur će održati 

besplatnu poduku tenisa za djecu ispred Škole. 

 

RG je dala na glasanje Zahtjev za korištenjem školskog igrališta za potrebe manifestacije „Dani 

Dupca 2022.“ od 24.6. do 26.6. 2022., prema dopisu iz priloga. 

 

Nakon provedene rasprave u okviru ove točke, Školski odbor donosi sljedeći 

Zaključak: 
Članovi ŠO jednoglasno su prihvatili Zahtjev. 

 

 

Sjednica je završila u 20.10 sati. 

 

              Zapisničar:                                   Predsjednik Školskog odbora: 

 _______________________         _________________________           

 Ivana Žigman                                                                                Renata Gredelj 


